
Klub farmárov Rádia Regina
O množstve slovenských potravín a výsledkoch prieskumu SPPK diskutoval podpredseda Slovenskej
poľnohospodárskej a potravinárskej komory Marián Šolty a hovorkyňa Jana Holéciová. 
 

 
V relácii odznel názor aj člena Únie potravinárov Slovenska Petra Benčúrika a za obchodníkov sa
vyjadroval Martin Katriak. 
 
Reláciu si vypočujete TU.
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